

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter

11th Aug 2016

General Manager's Message

Dear Members,

Firstly for those members that do not know, I am the new General Manager of the Club, I work out of both Clubs so if you see me around, please do not hesitate to come introduce yourself and say hello.

Typhoon Nida did some damage to our facility at Deepwater Bay which we are looking to repair as soon as possible. We also lost some furniture so are looking to replace those items as soon as we can. On the bright side, no serious clubhouse or boat damage was reported and no injuries at all. Emerald Bay escaped any major damage with only some trees affected.

We are currently completely replacing one set of steps to the beach at Emerald Bay. We apologize for this inconvenience while work goes on. The Club may also have to perform some boundary work at Deepwater Bay in the coming month. This will affect some barbecue spots. We will try to keep disruption to a minimum and will keep Members informed in advance of the work schedule.

Please don't forget to check out our supplier - Farmers Kitchen who, amongst other things, supply 100% grass fed beef and lamb from their own source on the Sapphire Coast of Australia. All products can be ordered from our [Website](#) and delivered fresh to the Club door.

That's all from me.

Best regards, Robert

Hungry Ghost Worship Ceremony was held last Sunday morning. To see the many photos please check out VRC Facebook page.

Nippers are back after the summer break. Get your children to DWB at 8am on Sundays for runs, beach sprints, flags, open water swimming and board paddling. For more information [email](#) Craig or Lee.

The 2nd International SUP Championship will be held in Sai Kung on Sunday 28th August. Local and international paddlers, including the 8th World Champion Kai Lenny, will be competing. The prize ceremony will be held at VRC

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter

11th Aug 2016

Emerald Bay followed by sunset drinks. SUP VRC members are welcome to compete, register [here](#), or simply support and enjoy the sunset.

The VRC's AGM will be held on Tuesday, 6th September at 6.30pm on 27th/F at Club Lusitano, Central ([map](#)). The purpose of this meeting is to (1) Receive the Report of the GC and Statement of Accounts for y.e. 31st December 2015; (2) Electing the GC and appointing Auditors, and (3) AOB. Please remember that Life and Ordinary Members have one vote and it is possible to appoint a proxy to vote on your behalf.

VRC/Keen Splash Open Water Swimming Gala for children will be held on 10th September from 8am until 11am and at Emerald Bay. Please see the flyer and details to register.

Mid-Autumn Festival. This year the family BBQ will be held on Friday, 16th September at Emerald Bay. See attached invitation for details. Come and enjoy the Full Moon and late night! Please let the Events Manager know by 2nd September if you and your family and friends would like to attend.

Family Day Photo Shoot. Would you like to capture your family in a natural environment? If that means capturing one of your children hanging upside from the branches of a tree at EMB, so be it! Together with photographer Michael Marsden, www.michaeljmarsden.com the VRC are organising a family photo shoot at EMB on Sunday 18th September or Saturday 24th as a backup date. Check out further details and/or book with the Events Manager for a 30-min slot. Just in time for those Christmas cards.

NEW TO THE VRC NEWSLETTER. If Members have anything *water related* that you'd like to sell at the Club please send 10 words or less to the Events Manager for next month's issue and before 1st September. Thank you.

- Think EZE S/Ski. Ex Cond. \$1500 ONO. Peter 6180 5733
- Kailoa Double Bend Paddle 50" \$1700 incl bag. Sarah 6114 1667

Welcome to the new Members at VRC:

- Mr & Mrs Richard Bagshaw
- Mr & Mrs Kenneth Thorley
- Ms Nat Cheng
- Ms Jennie Chao

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter

11th Aug 2016

- Mr & Mrs Hui Wing Mau
- Mr & Mrs Tibor Huber
- Ms Jessica Ann King & Mr Paul J W Collins
- Mr & Mrs David Kelly
- Mrs Felicity Pettigrew & Mr Pettigrew
- Mr Christopher Davis

YMCA workshops. The YMCA ran “Juniors in Adventure” workshops at the VRC on 26th July and 9th Aug for 8 to 13 year olds. Children are involved in initiative games, kayaking, dragon boating (if sufficient numbers), wild cooking, hiking and orienteering. Please contact the Events Manager for more details or if you would like to reserve a place for your child at future workshops. Spaces are limited and so it is on a first come first served basis.

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month’s Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter

11th Aug 2016

總經理信息

各位會員:

大家好，我是本會的新任總經理，在兩個會址工作，如果大家看到我，不妨打個招呼互相認識一下。

船風妮姐對我們在深水灣的設施造成了一些破壞，我們會盡快修理。我們也會盡快更換損毀的傢俱。往好的一面看，我們沒有收到會所或船隻受到嚴重損毀的報告，也沒有人受傷。翡翠灣會址也沒有損毀，只有幾棵樹受損。

我們正在全面更換通往翡翠灣海灘的樓梯。對工程造成的不便，深感抱歉。在未來一個月，深水灣會址也可能要進行一些外圍工程，這會影響部份燒烤地點。我們將會盡量把影響減至最低，也會預先通知會員有關工程進度。

別忘記查看我們供應商的消息 - **Farmers Kitchen** 供應來自澳洲藍寶石海岸的百分百草飼牛肉和羊肉。所有產品都可以在我們[網頁](#)訂購，新鮮送到會所。

這就是我要說的話了。

此致

Robert

盂蘭節祭典 在上星期日早上舉行。請瀏覽域多利遊樂會 **Facebook** 專頁觀看照片。

Nippers 在暑假後回歸了。逢星期日早上 8 時帶你的孩子到深水灣參加跑步、海灘衝刺、舉旗、公開水域游泳和划船板等活動。詳情請發 [電郵](#) 給 Craig 或 Lee。

第二屆直立板錦標賽 將於 8 月 28 日在西貢舉行。本地和國際健兒，包括第八屆世界錦標賽冠軍 Kai Lenny 將會參賽。頒獎禮將於域多利遊樂會翡翠灣會址舉行，隨後還有黃昏酒會。歡迎玩直立板的域多利遊樂會會員參加、[在此](#)登記，或純粹來支持活動和享受日落美景。

域多利遊樂會會員週年大會 將於 9 月 6 日星期二晚上 6 時 30 分於中環 Club Lusitano 27 樓舉行 ([地圖](#))。大會的目的是 (1) 通過幹事報告和截至 2015 年 12 月 31 日的財務報告; (2) 進行幹事選舉和委任審計師，及 (3) 其他事項。請留意，終身會員和普通會員每人有一票，也可以授權他人代表投票。

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter

11th Aug 2016

域多利遊樂會/Keen Splash 公開水域游泳賽 將於 9 月 10 日上午 8 時至 11 時於翡翠灣舉行。詳情和報名請參閱宣傳單張。

中秋節。今年家庭燒會將於 9 月 16 日星期五於翡翠灣舉行。詳情請參閱邀請函。歡迎來跟我們一起享受月圓之夜!如果你和親友想參加，請於 9 月 2 日之前通知活動經理。

家庭照拍攝日。你希望在大自然環境下拍攝家庭照嗎?如果這表示你想拍下孩子在翡翠灣的樹上倒掛金鉤的話，來吧! 域多利遊樂會與攝影師 Michael Marsden www.michaeljmarsden.com 合作，在 9 月 18 日星期日或 9 月 24 日星期六舉行家庭照拍攝日。詳情請聯絡活動經理，或預約 30 分鐘一節的拍攝。相信可趕及用於聖誕卡。

域多利遊樂會會員通訊新欄目。如果會員想把有關水上活動的物品在本會出售，請於 9 月 1 日前向活動經理遞交不超過 10 個字的廣告，供下一期會訊刊登。謝謝。

- Think EZE 逐浪獨木舟。狀態良好。\$1,500 或接近價錢。Peter 6180 5733
- Kailoa 50"雙彎槳，\$1,700 連袋。Sarah 6114 1667

歡迎域多利遊樂會的新會員:

- Mr & Mrs Richard Bagshaw
- Mr & Mrs Kenneth Thorley
- Ms Nat Cheng
- Ms Jennie Chao
- Mr & Mrs Hui Wing Mau
- Mr & Mrs Tibor Huber
- Ms Jessica Ann King & Mr Paul J W Collins
- Mr & Mrs David Kelly
- Mrs Felicity Pettigrew & Mr Pettigrew
- Mr Christopher Davis

香港中華基督教青年會工作坊。香港中華基督教青年會在 7 月 26 日和 8 月 9 日在域多利遊樂會為 8 至 13 歲的兒童舉辦青少年冒險活動工作坊(Juniors in Adventure)。孩子們參與了遊戲、皮划艇、划龍舟(如果有足夠人數)、野外烹飪、遠足和野外定向等活動。如果你有興趣替孩子報名參加下一次工作坊，請聯絡活動經理。名額有限，先到先得。

If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk